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Meer groen in het Oranjeplantsoen

Het park tussen het Oranjeplantsoen en het Wilhelminaplantsoen wordt groter. Dat 
heeft het college van B en W vastgesteld in het definitief ontwerp voor de opknapbeurt 
van het Oranjeplantsoen. Door het verwijderen van de weg aan de zuidzijde van de 
appartementen ontstaat een grotere en aantrekkelijkere groene ruimte. Zo komt er 
voor bewoners uit de buurt van alle leeftijden dicht bij een fijne plek om buiten te zijn. 
Meer groen helpt bovendien om water op te vangen tijdens hevige regenbuien en geeft 
koelte tijdens warme dagen. Meer verschillende soorten bomen en planten zijn daarbij 
goed voor dieren en insecten. 

Het Oranjeplantsoen is toe aan groot onderhoud. Dat biedt ook kansen om de buurt te 
verbeteren. Samen met de bewoners is nagedacht over het ontwerp voor de herinrichting. 
Het vergroten van het park tussen het Oranjeplantsoen en het Wilhelminaplantsoen was 
onderdeel van het voorlopig ontwerp. Daarvoor wordt de weg ten zuiden van de 
appartementen verwijderd. De reacties van bewoners op dit plan liepen uiteen. Daarom heeft 
de gemeente nog eens extra gevraagd wat alle bewoners van het Oranjeplantsoen van dit 
plan vonden. Na een zorgvuldige afweging van alle belangen en wensen heeft het college 
besloten het park wel groter te maken.

Fijne plek voor mensen in de buurt
‘We hebben goed gekeken naar de reacties van de bewoners van het Oranjeplantsoen. En 
vooral waarom zij het wel of niet een goed idee vonden om het park groter te maken. Meer 
groen heeft veel voordelen. Op andere punten kon het ontwerp bovendien worden 
aangepast om tegemoet te komen aan zorgen of bezwaren van bewoners die de weg liever 
hadden behouden. Daarom hebben we besloten om voor de variant met het grotere park te 
kiezen’, aldus verantwoordelijk wethouder Matthijs Sikkes-van den Berg. ‘Naast de grote 
voordelen van meer groen is dit ook heel fijn voor mensen in de buurt. Voor de bewoners 
van alle leeftijden is er nu een fijne, groene plek om buiten te zijn. Het park wordt door de 
huidige inrichting bijna niet gebruikt. De nieuwe inrichting nodigt veel meer uit om er te 
verblijven. En daarvoor hoeven ze niet ver weg. Vooral voor bewoners die minder goed ter 
been zijn, en die wonen er redelijk veel bij het park, is dat heel belangrijk.’

Planning
Het definitief ontwerp wordt nu verder uitgewerkt. Om het plan mogelijk te maken, vraagt het 
college de gemeenteraad om in te stemmen met het onttrekken van de weg aan de 
openbaarheid. Het streven is om in de tweede helft van dit jaar te beginnen met de 
opknapbeurt van het Oranjeplantsoen. Het werk neemt ongeveer een jaar in beslag.
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